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Önkormányzatunknak 7 intézménye van, 59 állandó 
dolgozóval dolgozunk és 8 megbízási szerződésünk van, 
különböző feladatok ellátására. Tehát 67 ember szolgálja 
ki a település lakosságát. (Ebbe beletartozik a közigaz-
gatás, az oktatás-nevelés, a közművelődés, a szociális 
ellátás és az egészségügy egyes területei.)

•  Az orvosi rendelő tekintetében csak a működtetés 
önkormányzati feladat, az orvosi ellátásért két vállalko-
zó háziorvos a felelős. A helyben történő laborvizsgálat 
működik önkormányzati szolgáltatásként. Az elmúlt öt 
évben megújult a rendelő. Első körben pályázati keret-
ből vásároltunk 3,5 millió forint értékben új fogászati 
kezelőegységet. Ekkor a fogászati rendelő bútorzata 
felújításra került. Teljes tisztasági festésre került sor 
az egész rendelőben és az ajtók belseje hangszigetelő 
burkolatot kapott. A háziorvosok rendelőjében szinte 
minden bútor cserére került, zárható, igényes szekré-
nyek és asztalok kerültek be. Ezzel egyidejűleg a számí-
tógépes rendszer is megújult, többfunkciós nyomtatót 
három alkalommal vásároltunk. Szisz doktorral közösen 
vásároltunk új EKG készüléket és defibrilátort. Kétfajta 
internet szolgáltatás működik, hogy ne legyen fennaka-
dás a rendelési időkben esetlegesen az internet hiánya 
miatt. A rezsiköltség (áram, víz, internet, fűtés) mind 
az önkormányzat számláját terheli. Korszerűsítettük a 
fűtésrendszert, belső kamerák kerültek elhelyezésre. 
Noha vállalkozó orvosok dolgoznak a településen, és az 
orvosi ellátás működtetésére önkormányzat finanszíro-
zást nem kap, érzékelhető, hogy így is nagy gondot és 
költséget fordítunk erre a területre. Rendelési időkre és 
azok betartatására, valamint az ellátások minőségére 
nincs eszközünk, hogy jobbá tegyük.

•  A szociális szolgálatot 2021. január elseje óta ön-
kormányzati feladatellátásban működtetjük. Az ellá-
tottak száma megnégyszereződött ez idő alatt. Négy 
gondozónő, egy szociális adminisztrátor és egy csa-
ládgondozó lát el feladatot. Pályázati forrásból minden 
nap osztunk élelmiszer adományt, és rendszeresen 
kapunk plusz élelmiszereket, amiket szét tudunk osz-
tani. Az épület belseje tisztasági festésen esett át és 
korszerűsítettük a digitális eszköztárat is. Itt a fűtés-hű-
tés korszerűsítésre szorul.

•  A védőnői szolgálat már csak részben önkormányzati 
feladat, már csak az iskolavédőnő tartozik hozzánk. 
Az épület tisztasági festése megtörtént, a bútorok 
igény szerinti cseréje, illetve felújítása megtörtént.  
A digitális eszköztár itt is kicserélődött. Ez alatt a ciklus 

alatt védőnőnk a nők 40 lehetőséggel nyugdíjba vonult, 
részére több mint 8 millió forint végkielégítést kellett 
fizetnünk, amire az állam kötelezett minket. Ez a költ-
ség nem volt betervezve. Az iskolavédőnőnk részére 
majdnem 1 millió forintot fizettünk ki, amikor szülési 
szabadságra ment, erre szintén az állam kötelezett 
minket. Ez sem volt betervezve. 

• Az Óvoda a legnagyobb intézményünk. 100 száza-
lékos kihasználtsággal, folyamatos emberhátrány-
ban dolgoznak. Az intézmény épülete elavult, el-
osztása, vizesblokkjai nagy felújításra szorulnak.  
A fűtéskorszerűsítés pályázati forrásból jelenleg zaj-
lik. A gyerekek komfortérzetének javítása érdekében 
redőnyöket szereltünk fel, saját forrásból. Az udvar 
megújult, részben pályázati, részben saját forrásból. 
Évente történik tisztasági festés-meszelés. Az ovi- 
KRÉTA bevezetésével 5 darab laptopot vásároltunk a 
pedagógusok részére. 

• A Bölcsőde a legkorszerűbb intézményünk. Mind ki- 
vitelében, mind a gyerekek és a dolgozók komfortos 
elhelyezésében és kiszolgálásában kimagasló. Nem 
véletlen, hiszen ez két éve épült intézmény. Négy gon-
dozónő, egy dajka és egy konyhai kisegítő dolgozik itt. Az 
intézmény kihasználtsága 100 százalékos. Az óvodával 
egy időben ide is vásároltunk 2 db laptopot, hogy a di-
gitális munkát megkönnyítsük a gondozónők számára. 
Az udvari játékok tekintetében még van mit javítani, 
de még ezzel együtt is a legmodernebb intézmény.

• A Közösségi színtér, több tekintetben is felújításra 
szorul. Ide nagyon hiányzik az a pályázat, ami forráshi-
ány miatt tartaléklistára került, hiszen az tartalmazta 
a fűtés korszerűsítését, a belső burkolatok cseréjét, a 
vizesblokk és a ruhatár felújítását. Ezek akkora költ-
ségeket jelentenek, amiket saját forrásból nem lehet 
megvalósítani. Egy fő művelődésszervező, egy fő ta-
karító és egy fő közművelődési munkatárs dolgozik 
itt. Rendszeres a tisztasági festés-meszelés, a digitális 
eszköztár itt is megújult. Rendszeresen pályázunk kul-
turális programokra. Több új hagyományos progra-
munk van, és a régieket is rendszeresen megtartjuk. 
A Helyőrségi Művelődési Otthonban is korszerűsítet-
tük a világítást, jóval kevesebb áramot fogyaszt így.  
A konyhai részben két új gáztűzhely került elhelyezésre.

• A Könyvtár, községi és iskolai könyvtárként működik. 
Sajnos, kinőttük és nem is jó helyen van, de egyelőre 
nincs más lehetőségünk. A könyvállomány folyama-
tosan bővül, több könyvtári programot is szeretnénk, 
de sajnos, a hely szűke erre nem ad lehetőséget.  

Közmeghallgatás
2024. szeptember 17.

Nagy Andrásné Polgármester Asszony beszámolója 
a 2019. október 13-tól 2024. szeptember 17-ig tartó időszakról
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A digitális eszközállomány itt is megújult.
• A Polgármesteri Hivatal. Pályázati forrásból megú-

jult a fűtésrendszer. Belső átalakításra került sor, így a 
Körzeti Megbízott irodája is itt van, házon belül. Digitális 
eszköztárunk folyamatos felújítás alatt van. 

• Az Iskola. Mint köztudott, nem önkormányzati mű-
ködtetésben lévő intézmény. Csak az épület az Önkor-
mányzat tulajdona és a gyermekétkeztetés kapcsán 
vagyunk érintettek. Amennyiben fejlesztünk, komfor-
tosítunk, vagy bármilyen más juttatást adunk, az mind 
saját forrásból történik. 2020. év elején megtörtént az 
előző ciklusban végzett energiahatékonysági felújítás 
befejezése, a villamos hálózat napelemes rendszer-
re való csatlakoztatása. Ez 3,5 millió forintba került. 
Térkő burkolatot kapott a belső udvar, 20 millió forint 
értékben. 1 millió forinttal támogattuk a zöldfelületek 
növelését az udvaron belül. Székeket vásároltunk az 
ebédlőbe, és a konyha részben  is meg kellett olda-
nunk a meleg víz ellátást. Amennyiben kérés érkezik 
felénk, a rendezvények támogatása iránt, vagy magán 
úton, vagy önkormányzatilag, de mindig segítünk. 
Jótékonysági rendezvényeink bevétele az iskola és az 
óvoda között fele-fele arányban oszlanak meg. Hozzá 
kell tennem, hogy az óvoda részéről nem szokott olyan 
igény beérkezni, hogy a saját programjaikat pénzügyi-
leg finanszíroznunk kellene. 50 százalékos arányban 
támogatjuk az erdei iskolát.

• A civil szervezetek, egyesületek. Minden évben 5 
millió forint támogatást osztunk szét. Ebben az évben 
plusz 1 millió forint működési támogatást kapott a 
Horgászegyesület, a megemelkedett villanyszámlára. 
A sportegyesület rezsiköltségét, villany, víz, gáz, az 
önkormányzat fizeti. Ebben az évben a református 
egyház is részesült 1 millió forintos támogatásban, a 
kulturált parkolási lehetőség kialakítására. ezen felül 
még támogatjuk Reménysugár Fogyatékos Napközi 
Otthont Dabason, a Lajosmizsei Önkéntes tűzoltókat, a 
Dabas TV-Rádiót, az örkényi mentőállomást, túlórákat 
vásárolunk a Dabasi Rendőrkapitányságtól két vonatko-
zásban is, és most nagy valószínűséggel még a dabasi 
SZTK labor részlegét is támogatnunk kell majd. Több 
millió forinttal egészítjük ki az állami támogatásokat, 
mire minden támogatási igény kielégítünk, és bizony, 
van, amire nemet kell mondanunk. 

• Saját forrásból fejlesztettük a kamerarendszerünket, 
ami nagyban szolgálja a közbiztonságunkat. Felújí-
tottuk a temetőt, itt is saját forrásból került ki nap-
elemes világítás, új kaput csináltattunk.  Nagy fi-
gyelmet fordítunk a közterületeink rendjére, és nem 
mindig jutunk el minden külterületi útra, de ezeket 
sem szoktuk figyelmen kívül hagyni. A fejlesztések, 
beruházások 60 százalékban pályázati forrásból és 
40 százalékban saját forrásból valósulnak meg.  
A különböző támogatások 100 százalékban saját for-
rásból történnek. 

• Önkormányzat bevételeinek nagy részét az állami fi-
nanszírozás teszi ki. 2019-ben még volt gépjárműadó, 
2020-tól már ez 15 millió forint összegben hiányzik. Az 
iparűzési adónk 130 és 160 millió forint között mozog, 

attól függően, hogy hogy teljesítenek a cégek. Hozzá 
kell tenni, hogy ez nem emelkedik éves szinten, tehát 
nem arányos a kiadások emelkedésével. Évente 4-6 
millió forint telekadóval számolunk. Közel 100 millió 
forintos adóhátralék van, amit sajnos, valószínűleg, 
soha nem tudunk behajtani. 

• Az elmúlt öt évben minden létező területen szem
besültünk olyan dolgokkal, amire egyáltalán nem volt 
még példa, vagy csak évtizedekkel ezelőtt, így bevett 
gyakorlat sem volt rájuk. Az árak robbanásszerű emel-
kedése az önkormányzatot még intenzívebben érinti, 
mint a lakosságot. A közvilágítás díja az elmúlt évben 
1 millió forintra, vagyis a duplájára emelkedett. Ez csak 
a közvilágítás… Az előbbi felsorolásból látható, hogy 
minden intézmény rezsije a nagy önkormányzati költ-
ségvetést terheli, még az is, amire állami finanszírozás 
nincsen.  Ennek ellenére az Önkormányzat gazdálkodása 
stabil és kiegyensúlyozott, az intézményeink maximális 
kihasználtsággal és magas színvonalon működnek.  
A dolgozóink juttatásai a környékben a legjobbak. Nem 
könnyű, de összességében lendületes és hatékony öt 
évet zárhatunk. 

• A következő öt év: Aki kicsit is követi a bel- és külpoli-
tikát, az érzékelheti, hogy nem a lehetőségek időszaka 
következik, legalábbis a következő évben még nem. Az 
eddigi évente 5-6 pályázati kiírás, amire mód és lehe-
tőség adódott pályázni és nagy esély volt megnyerni 
is azokat, most nagyon lecsökkent. A pályázati kere-
tösszegek öt év alatt nem változtak, annak ellenére, 
hogy a kivitelezési költségek 200 százalékkal emelked-
tek. Ennek ellenére vannak céljaink és az odavezető 
utat is tervezzük. Intézményi tekintetben legnagyobb 
hangsúlyt az óvodára fektetjük, mert ez az az épület, 
ami a legnagyobb kihasználtsággal működik és a belső 
kivitele a 80-as éveket tükrözi.  Aki ismer engem, annak 
számára érthető módon, szívem-lelkem húz az óvoda 
felé, ezért mindent elkövetek annak érdekében, hogy a 
2024-2029-es ciklus végére 21. századi óvodánk legyen. 

Végezetül pedig: Nem könnyű időszaknak nézünk elébe. 
Nagyon nagy szükség van az összefogásra. Szerencsére, az 
intézményeink között nagyon jó a kommunikáció, dolgozó-
ink Táborfalváért dolgoznak, és minden megteszünk, hogy 
az itt élő emberek életét megkönnyítsük. Sajnos, sokan 
vannak létbizonytalanságban. Van, aki saját hibájából, 
rossz életvezetés miatt, de bizony van olyan, aki önhibáján 
kívül. Az Önkormányzatnak korlátozottak a lehetőségei, 
de minden tőlünk telhető segítséget megadunk annak, 
aki hozzánk fordul. 
Köszönöm az irántam táplált bizalmat és szeretetet.  
A bizonyítási vágy, a tenni akarás nem kisebb bennem, 
igyekszem az elkövetkező időben is mindent megtenni 
azért, hogy Táborfalván ne csak lakjanak az emberek, 
hanem otthonuknak tekintsék. 

Köszönöm, hogy meghallgattak!
Nagy Andrásné 

Polgármester



6

TÁBORFALVAI MOZAIK ● 2024 december

2024. SZEPTEMBER 24-ÉN MEGTARTOTT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS

A 2024. szeptember 30-ig mandátummal rendelkező 
Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testüle-
te 2024. szeptember 24-én megtartotta cikluszáró utolsó 
rendes ülését, ahol jelen volt hat képviselő és a polgár-
mester. Az ülésen 14 határozat (51-64/2024.(IX.24.) és 
5 rendelet született. A testületi ülés nyilvános, polgárok 
által megtekinthető jegyzőkönyvei alapján, az ülésen 
hozott határozatok kivonatait az alábbiakban közlöm.  
A Képviselő-testület:
• Meghallgatta és elfogadta a polgármester beszámo-

lóját a két ülés között tett fontosabb intézkedéseiről;
• Ellenszavazat nélkül elfogadta a 2024. évi költségvetés 

féléves teljesítéséről szóló tájékoztatót.
• Ellenszavazat nélkül elfogadta 
• az önkormányzat 2024 évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet módosítását;
• az étkezési térítési díjakról szóló önkormányzati ren-

delet módosítását;
• a közterületek használatáról szóló önkormányzati 

rendelet módosítását;
• a közút forgalmi rendjéről szóló önkormányzati ren-

delet módosítását;
• a helyi közművelődési feladat ellátásról szóló önkor-

mányzati rendelet módosítását;
• Ellenszavazat nélkül elfogadta a nagyközség egészség-

ügyi ellátásának helyzetéről szóló fogorvosi és az 1. 
számú háziorvosi körzet tájékoztatóját;

• Ellenszavazat nélkül elfogadta a MOZAIK újság felelős
szerkesztői feladatainak ellátásáról szóló tájékoztatót;

• Ellenszavazat nélkül elfogadta a Csurgay Franciska Ált-
alános Iskola 2023/2024-es tanévben végzett tevé-
kénységéről, a 2024/2025-ös tanév indulásáról szóló 
tájékoztatót;

• Ellenszavazat nélkül elfogadta, hogy a 2024. szeptem-
ber 01-től – 2024. december   31-ig terjedő időszakban 
(4 hónap) támogatást nyújt a dabasi SZTK-ban működő 
labor működésének támogatására a lakosságszám 
arányában 56.436 Ft havi rendszeres utalással. 

• Ellenszavazat nélkül elfogadta a DAKÖV Kft. által be-
nyújtott vízi-közművek gördülő fejlesztési tervét, vala-
mint döntött a szennyvíztelepen lévő homokfogórács 
cseréjének megvalósításáról.

• Ellenszavazat nélkül elfogadta a Bizottságok 2024. évi 
tevékenységükről, átruházott hatáskörbe tett intéz-
kedésükről szóló beszámolót;

• Ellenszavazat nélkül elfogadta a Képviselő-testület 5 
éves munkájáról szóló tájékoztatót;

• Ellenszavazat nélkül – Polgármester Asszony tartózko-
dása mellett – határozott a közszolgálati tisztviselőkről 
szóló 2011. évi CXCIX. törvény 107. § (2) bekezdése 
alapján, Nagy Andrásné polgármester foglalkoztatási 

jogviszonya 2024. szeptember 30. 
napjával történő megszűnésekor 
fennálló, ki nem adott szabadságá-
nak (17 nap) megváltásáról.

Zárt ülés keretében a Képviselő-testület a közösségi 
együttélés szabályainak megszegése ügyében hozott 
határozatok ellen benyújtott fellebbezést bírált el, 
illetve elfogadta a 2. számú háziorvosi körzet tájé-
koztatóját. 
Mindezek után Nagy Andrásné polgármester a Képvise-
lő-testület 2019-2024. év közötti ciklusának munkaterv 
szerinti utolsó ülését bezárta.

ALAKULÓ TESTÜLETI ÜLÉS

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-tes-
tülete 2024. október 08-án tartotta alakuló testületi 
ülését.  Jelen volt 6 képviselő és a polgármester. Első 
napirendként a Helyi Választási Bizottság Elnöke ismer-
tette az önkormányzati választások eredményét. Ezt 
követően a képviselők és a polgármester ünnepélyes 
keretek között letették az esküt. 
A testületi ülés nyilvános, polgárok által megtekinthető 
jegyzőkönyve alapján, az ülésen hozott határozatok 
kivonatait az alábbiakban közlöm:  
A Képviselő-testület:   
• Egyhangú szavazattal meghozott 65/2024. (X.21.) 

határozattal megválasztotta a bizottságok tagjait az 
alábbiak szerint:

Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság:
Elnöke: Halupka Miklós
Képviselő tagjai: Nagy András

Ordasi Gábor
Nem képviselő tagjai: Sevecsek Péter

Füzy András 

Szociális Bizottság:
Elnöke: Nagy András 
Képviselő tagjai: Borsi Mária

Nagy Bence                        
Nem képviselő tagjai: Doricsák Ildikó

Lángné Deák Katalin
Megválasztásukat követően a bizottságok 
nem képviselő tagjai esküt tettek.

• A Képviselő-testület a törvényben előírt titkos sza-
vazás során 4 igen és 2 nem szavazati arányban a 
66/2024.(X.8.) határozattal Gazsó Attila képviselőt 
Táborfalva nagyközség társadalmi megbízatású alpol-
gármesterének megválasztotta, aki alpolgármesteri 
tisztségében letette az esküt.  

• Egyhangú szavazattal meghozott 67/2024.(X.8.) hatá-
rozattal Nagy Andrásné polgármester illetményét 
a Magyarország önkormányzatairól szóló 2011 évi 
CLXXXIX. törvényben előírt összegben, azaz havi 
bruttó 780.000 Ft-ban, költségtérítését illetményét 
15%-ában állapította meg. 

• Egyhangú szavazattal meghozott 68/2024.(X.8.) hatá-

  Ülésezett a Képviselő-testület!
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rozattal Gazsó Attila alpolgármester tiszteletdíját 
havi bruttó 195.000 Ft-ban, költségtérítését a tisz-
teletdíjának 15%-ában állapította meg. 

• Ellenszavazat nélkül meghozott 69/2024.(X.8.) ha
tározatával úgy döntött, hogy a Képviselő-testület 
Szervezeti és Működési Szabályzatát a soron követ-
kező testületi ülésen felülvizsgálja. 

• Tudomásul vette Nagy Andrásné polgármester tá-
jékoztatását, mely szerint polgármesteri tisztségével 
fennálló összeférhetetlenségét megszüntette azáltal, 
hogy ismételten fizetés nélküli szabadságot kért a 
2019. október 13-a előtti munkáltatójától. 

2024. OKTÓBER 29-ÉN MEGTARTOTT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS

A 2024. június 09-én megválasztott Táborfalva Nagyköz-
ség Önkormányzat Képviselő-testülete 2024. október 
29-én megtartotta első rendes ülését, ahol jelen volt hat 
képviselő és a polgármester. Az ülésen 4 határozat (70-
73/2024.(X.29.) és 5 rendelet született. A testületi ülés 
nyilvános, polgárok által megtekinthető jegyzőkönyvei 
alapján, az ülésen hozott határozatok kivonatait az aláb-
biakban közlöm.  
 
A Képviselő-testület:
• Meghallgatta és elfogadta a polgármester beszámo-

lóját a két ülés között tett fontosabb intézkedéseiről;
• Ellenszavazat nélkül elfogadta 
• a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabály-

zatáról szóló önkormányzati rendelet módosítását;
• az önkormányzati képviselők és bizottsági tagok tisz-

teletdíjáról szóló rendeletet;
• az anyakönyvi eljárás egyes díjairól szóló önkormány-

zati rendelet módosítását;
• Ellenszavazat nélkül elfogadta a gyermekétkeztetést 

biztosító Eatrend Kft. szolgáltató által kezdeménye-
zett 26,3%-os szolgáltató ár emelésének érvényesí-
tését 2025. január 01-től;

• Ellenszavazat nélkül elfogadta az Ország Közepe Több-
célú Kistérségi Társulás módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt megállapodását;

• Ellenszavazat nélkül elfogadta a Települési Értéktár 
Bizottság tevékenységéről szóló beszámolót és meg-
választotta a Települési Értéktár Bizottság tagjait.

Elnöke: Borsi Mária
Tagjai: Sponga Tamás
 Taskó Kata

2024. NOVEMBER 12-ÉN MEGTARTOTT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
2024. november 12-én megtartotta rendes ülését, ahol 
jelen volt hat képviselő és a polgármester. Az ülésen 7 
határozat (74-80/2024.(XI.12.) és 4 rendelet született. 
A testületi ülés nyilvános, polgárok által megtekinthető 
jegyzőkönyvei alapján, az ülésen hozott határozatok 
kivonatait az alábbiakban közlöm.  

A Képviselő-testület:
• Meghallgatta és elfogadta a polgármester beszámo

lóját a két ülés között tett fontosabb intézkedéseiről;
• Ellenszavazat nélkül elfogadta 
• a bölcsődében alkalmazott térítési díjakról szóló ön-

kormányzati rendelet módosítását;
• a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 

önkormányzati rendelet módosítását;
• az étkezési térítési díjakról szóló önkormányzati ren-

delet módosítását;
• a 2024. évi költségvetési rendelet módosítását.
• Ellenszavazat nélkül elfogadta a 2024. évre vonatkozó 

belső ellenőrzési tervet;
• Ellenszavazat nélkül elfogadta a Napraforgó Óvoda 

és Bölcsőde működését érintő döntéseket.
• Ellenszavazat nélkül elfogadta a Képviselő-testület 

2025. évi munkatervét;
• Ellenszavazat nélkül elfogadta az Önkormányzati in-

gatlanokra érkezett árajánlatokat;
• Ellenszavazat nélkül elfogadta az állami hulladékgaz-

dálkodási közfeladat ellátásával kapcsolatos szükséges 
döntéseket.

Tájékoztatom kedves lakosainkat, hogy az önkormányzat 
honlapján (www.taborfalva.hu) megtekinthetik a képvi-
selő-testület nyilvános üléseiről készült jegyzőkönyveket, 
a hatályos rendeleteket. A „Közérdekű információk” cím 
alatt közzétételre kerülnek többek között az önkormány-
zat 5 M Ft feletti szerződései, a közbeszerzési eljárások 
kiírása, azok eredményei. 

Háfra László
jegyző 
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Kedves Táborfalvai Polgárok!
Hosszúak az esték, rövidek a nappalok. Egyre inkább a meleg lakásba kényszerülünk. 
November végi rövid havazás már a telet is felidézte. Lassan búcsúzik az óév. 
Az adventi időszak, a lázas készülődés után megérkezik az ünnep. 
A gyertyák fénye, a karácsonyi békesség, a szilveszteri vidámság, a családok boldogsága. 
Pillanatok melyek erőt adnak az év mindennapjaihoz. 
Bízunk abban, hogy a jó pillanatok varázsa megmarad, hogy a rossz időszakoknak vége 
szakad, és az életünk tervekkel, reményekkel telve folytatódhat. 
Az ember nagyon erős tud lenni. Szükségünk is van erre a képességünkre, megtalálni a jót, élni az életünket az 
egyre zajosabb világban. Figyelnünk kell egymásra, beszélnünk társainkhoz, éreznünk egymás közelségét.  
A modern világ eszközei segítenek kapcsolataink fenntartásában, de nem helyettesítik az élő szót, az érintést. 

Áldott karácsonyt, békés ünnepeket kívánok mindenkinek! Kívánom mindannyiunknak, hogy legyen erőnk, 
egészségünk, türelmünk céljaink megvalósításhoz, családunk boldog életének megvalósításához.

Pogácsás Tibor
országgyűlési képviselő, Fidesz-KDNP

Kirándultunk…
A Platthy József Bajtársi Egyesület 2024. szeptember 7-8-án 
kétnapos kirándulást szervezett. Első nap Szeged látnivalóival 
ismerkedtünk, városnéző kisvonattal körbejártuk a napfény 
városának nevezetességeit, köztük a szépen felújított barokk 
épületeket. A városnézés után jólesett az ebéd, a frissítők. 
Ebéd után idegenvezetéssel a Dóm építésének történetét 
hallgathattuk meg, a csodálatos freskók, a belső tér látvá-
nyosságában gyönyörködhettünk. 
A belvárosi séta után elfáradva értünk a hotelbe, ahol a 
szállásunk volt.  
Másnap reggeli után indultunk tovább Ópusztaszerre, a 
Nemzeti Történeti Emlékparkba.  Az egész park, de különö-
sen a Feszty-körkép elvarázsolt bennünket. Végigsétáltuk a 
skanzen egész területét, az idegenvezető megismertetett 
bennünket az emlékhelyek történetével, a régi időkből 
származó épületekkel, néphagyományokkal. Jó meleg volt, 

időnként megpihenve jólesett egy hideg üdítő vagy egy 
pohár sör, egy frissítő  kávé. Az ebéd is ízlett, amit a park 
területén fogyasztottunk el. 
Fáradtan értünk haza, de sok-sok élménnyel gazdagodva. 

Kellemes, vidám két napot töltöttünk együtt. Megfo-
gadtuk, hogy a hagyománnyá vált kirándulást jövőre 
is folytatjuk, ismét valami szép, történelmi helyet 
keresünk fel. Ehhez hozzájárult, az önkormányzat 
által elnyert pályázati pénz is, hisz jelentősen csök-
kentette a költségeket, így 27 fő tudott részt venni 
a kiránduláson.  

Köszönjük szépen! Köszönjük a sofőr türelmét is, 
hisz ahol ennyi nő van, szükség van rá.

Antalné Pető Mária
az Egyesület elnöke

Köszönjük a fotókat Antalné Pető Máriának!
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A Budapest Környéki Tör-
vényszék meghozta ítéle-
tét a 274 felperes által a 
Polymer Plastic Recycling 
Kft-vel szemben indított 

perben. 2024. december 02-án 17 órától Dr. Fapál László 
Ügyvéd Úr a Jókai Mór Művelődési Ház nagytermében a 
felpereseket tájékoztatta az elsőfokú ítéletéről.
Sajnos, a felperesek részéről nem mutatkozott nagy ér-
deklődés, hiszen mindösszesen 37 fő jelent meg, igaz volt 
olyan személy, aki családokat képviselt, de így számolva 

sem érte el a jelenlévők száma a felperesek számának ¼-ét.
A tájékoztató elsődleges célja az volt, hogy a felperesek 
első kézből kapjanak tájékoztatást az ítéletről, illetve, hogy 
döntsenek arról, hogy az elsőfokú elutasító határozatot 
meg kívánják-e fellebbezni vagy pedig elfogadják az első-
fokú döntést.
A jelenlévők döntő többséggel a fellebbezés mellett szavaz-
tak, így Ügyvéd Úr megkezdi a fellebbezés elkészítését, hogy 
azt a rendelkezésre álló 15 napon belül be tudja nyújtani.

HÁFRA LÁSZLÓ
  jegyző

Tájékoztató

Szeptember 21-én, szombaton megtartottuk 
hagyományos szüreti felvonulásunkat. 50 lovas 
fogat vitte a népviseletbe öltözött mulatozni 
vágyókat. A bíróné és a bíró ebben az évben 
Mitró Adri és Kozák Ádám voltak. A gyüleke-
zés idejében Anka Péter és muzsikus barátai 
húzták a talpalávalót. Hét megállóban várták a 
szendvicsek, üdítők, italok a felvonulást. Az első 
vendéglátó Polgármester Asszony és családja 
volt, akik az indulásnál tartották jól a csapatot. 
A második az Íjász Egyesület. A harmadik Mé-
szárosné Gyöngyike és családja a „Dzsusztó” 
emlékmegállóval. A negyedik a Szívós család. 
Az ötödik Farkas Attila és családja. A hatodik 
Lutz Lászlóné és a Kéknefelejcs Nyugdíjas Klub. 
Az utolsó megálló pedig a „Polyák Fercsi bácsi” 
emlékmegálló volt, ahol a Polyák család és az 
Ady Endre utca apraja-nagyja várta a menetet. 
A visszaérkezés után a Közösségi Színtér előtti 
téren a Csutorás Együttes igazi örömzenéléssel 
örvendeztette meg a közönséget. A délutánt 
Kaczor Feri mulatós műsora zárta. A vacsorát a 
Bednárik Sörház színeiben Mankovics Misi főzte. 
Arláth Pisti és Csiszton Árpi estefelé még vitték 
pár kört a kocsikázni vágyókat. Egészében egy 
mozgalmas, színes napot zártunk!

A szervezést köszönjük Sarai Laci bácsinak, 
Arláth Pistinek, a Közösségi Színtér dolgo-
zóinak. Az egész napos felügyeletet Kocsis 
László körzeti megbízottnak. 

„A hagyományt nem kell ápolni, hisz nem beteg. 
Nem kell őrizni, mert nem rab. Hagyománya-
ink csak akkor maradhatnak meg, ha megéljük 
őket!” (Sebő Ferenc)

Nagy Andrásné
polgármester

Fotók: Nagy Bence

Szüreti felvonulás és mulatság
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Október 1-jén a Jókai Mór Közösségi Színtér nagytermé-
ben együtt ünnepeltünk az Idősek Világnapja alkalmából. 
Hagyománnyá vált, hogy Táborfalva Nagyközség Önkor-
mányzata ebből az alkalomból ünnepi rendezvényen kö-
szönti nagyközségünk szépkorú lakóit. Nagy Andrásné 
polgármester asszony köszöntője után a Napraforgó Óvoda 
jó hangulatú, kedves műsora következett, majd a Csurgay 
Franciska Általános Iskola tanulói léptek színpadra, melyet 
örömmel fogadott a közönség.  Az általános iskolás gye-
rekek apró ajándékot adtak át az ünnepelteknek a műsor 
végén. Köszönjük a gyerekeknek és a felkészítő óvodape-
dagógusoknak, tanítóknak a színvonalas előadásokat és 
az ajándékokat!
Az ebéd következett, melyről Vidra Péter, Janik Zoltán és 
segítőik gondoskodtak. Köszönjük! 
A rendezvény Cseke Katinka és Zsiga László színművészek 
zenés előadásával folytatódott, végül a Csurgay Népdalkör 
és Citerazenekar fellépésével zárult az ünnepi program.

Köszönjük Mindenkinek, aki hozzájárult a rendezvény 
sikeres megvalósulásához!

Borsi Mária
Fotók: Borsi Mária

IDŐSEK VILÁGNAPJA TÁBORFALVÁN



11

2024 december ● TÁBORFALVAI MOZAIK

Megemlékezés 1956. október 23-áról

2024. október 
22-én nagy érdeklő- dés mellett 
emlékeztünk meg az 1956-os forrada-
lom hőseiről Táborfalván. Az ünnepi 
esemény 11 órakor kezdődött a Jókai 
Mór Közösségi Színtérben, ahol Juhász 
Lilla köszöntötte az egybegyűlteket. 
Ezt követően a Csurgay Franciska 
Általános Iskola tanulói színvonalas 
műsorral idézték fel a forradalom ese-
ményeit. Az ünnepség zárásaként a 

Helyőrség-parancsnokság, Táborfalva 
Nagyközség Önkormányzata, a helyi in-
tézmények, valamint a civil szervezetek 
képviselői tiszteletük jeléül koszorúkat 
helyeztek el a Közösségi Színtér falánál 
és az 1956-os Emlékműnél. 
Köszönet illeti a tanulókat, valamint fel-
készítő tanáraikat, Faragó Henriettet és 
Czigány Anitát!

Sevecsek Péter
Fotó: Sponga Tamás
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NAGYCSOPORTOS ÓVODÁSOK
I. helyezett   Katica csoport 1.
II. helyezett  Katica csoport 2.
III.helyezett  Katica csoport 5.  
Különdíj:  Béres Kornél
                   Őzike csoport: Termésképek

1-3. OSZTÁLY
I. helyezett  Béni Adél
II. helyezett  Iván Lilien
III. helyezett  Strubl Kira
Különdíj:  Csordás Bettina
                  Árva Zoé

4-6. OSZTÁLY
I. helyezett  Papp Csenge
II. helyezett  Árva Vanda
III. helyezett  Juhász Botond
Különdíj:  Lehóczki Hajnalka
                  Csercsák Arlen

7-8. OSZTÁLY
I. helyezett  Füzy Blanka
II. helyezett  Salacz Lotti
III. helyezett  Zsigár Tifani
Különdíj:   Barta Vivien
                   Gurkaj Kevin

TÁBORFALVA 75 ÉVES „AZ ÉN FALUM” gyermekrajzpályázat DÍJAZOTTJAI

75 éves Táborfalva  

Táborfalva, mint önálló település létrejöttének 
75. évfordulójáról színvonalas rendezvénnyel 
emlékezett meg 2024. november 6-án a Tábor-
falvi Települési Értéktár Bizottság.
A esemény helyszíne a Jókai Mór Közösségi Szín-
tér volt. Az ünnepségen Táborfalva történetét 
bemutató érdekes és magával ragadó előadásban lehetett 
részük a kedves vendégeknek, Borsi Mária képviselő asszony, 
a Táborfalvi Települési Értéktár Bizottság elnöke, Szabó József 
János hadtörténész, valamint Fekete Gyula, a „Mozaikok 
Örkénytábor történetéből” című könyv társszerzőjének 
előadásában. Az előadások anyagai elérhetők a Táborfalvi 
Nagyközségi és Iskolai Könyvtár honlapján. Köszönjük nekik 
az átfogó, színes történeteket! Kiállítás készült Sponga Tamás 
Táborfalváról készített fotóiból, valamint az évfordulóhoz 
kapcsolódó, nagy érdeklődést keltő gyermekrajzpályázat 
alkotásaiból, illetve Fekete Gyula fotó- és képeslapgyűjte-
ményéből, melyek a régi Örkénytábort mutatják be. Köszön-
jük Fekete Gyulának, hogy ezt a gyűjteményt ajándékként 
átadta a Táborfalvi Települési Értéktár számára! A kiállítás 
megtekinthető 2024. november 6-tól 18-ig.
Köszönjük Sponga Tamásnak, a Táborfalvi Települési Érték-
tár Bizottság tagjának munkáját, köszönjük, hogy fotóin a 
rendezvényt is megörökítette! 
A gyermekrajzpályázat díjazottjait Nagy Andrásné polgár-
mester asszony köszöntötte. Ezúton is köszönjük polgármes-

ter asszony támogatását, mellyel biztosította a rendezvény 
létrejöttét, valamint a Polgármesteri Hivatal dolgozóinak az 
odaadó segítséget. 
Köszönjük Faragó Henriett zsűritag munkáját. 
Külön említendő és örömmel teli volt látni, hogy az óvodás 
és iskolás gyerekek pedagógus segítőikkel, milyen aktívan 
és nagy számban vettek részt a versenyen. Mindenki em-
léklappal és oklevéllel, jutalommal térhetett haza.
Köszönet illeti Nagy András képviselő urat a rendezvény 
végét színesítő és emelő szülinapi tortákért.
Nagyon örülünk, hogy a Települési Értéktár Bizottság ilyen 
nagyszabású rendezvény megszervezésére és lebonyolítására 
vállalkozhatott, melyhez nagyon sok segítséget kaptunk.
Bízunk abban, hogy maradandó élményt nyújthattunk a 
nagy számban megjelenő kedves vendégek számára!
Szeretnénk, hogy a Települési Értéktár Bizottság munkája 
a jövőben is jelentősen hozzájáruljon a falu emlékeinek, 
hagyományainak megőrzéséhez.

Taskó Kata
könyvtáros,  a Táborfalvi Települési Értéktár Bizottság tagja
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Borika néni emlékére!
A Táborfalva 75. születésnap-
jára rendezett ünnepségen 
megdöbbenve hallottam 
Borsi Marikától, hogy Bon-
csarovszkyné Borika néni 
meghalt.
Borika néni évtizedeken ke-
resztül a “POSTA” volt Tábor-
falván.
Azon felül, hogy táborfalvi-
ként vele rendeztük postai 
ügyeinket, családunkhoz 

gyengéd szeretet kötötte, legfőképpen nagyapámhoz, László 
Nándorhoz. 
A postai szolgálat kötötte őket össze.
A múlt század elején a mai Táborfalva 1000 szállal kapcsoló-
dott Örkényhez, így a posta is. Örkény volt a főposta és két 
fiókhivatal az örkénytábori, ahol a táborfalvi önálló posta 
megalakulásáig Borika néni is dolgozott a 1970-es évek 

elején, és működött az örkénytelepi, ahol László Nándor, a 
nagypapám volt a fiókvezető 1945-ig.  A nagypapa nyugdíja-
zása után beugró, helyettesítő postás lett. 82 éves korában 
még helyettesített. 
Innen jött a szeretet, a barátság, bár generációs korkülönb-
ség volt köztük.
Ha megjelent nagypapáéknál Borika néni, kis ajándék kosa-
rával, amiben legfőképpen dohánytermék volt nagyapának, 
már csillogott a szeme, mert sejtette, hogy mehet Borika 
nénit helyettesíteni a “POSTÁRA”.
“Halló!- beszélnek! -bontok! “cseng a fülemben Borika néni 
jellegzetes hangján a telefonközpont.
Már nem fogunk, pedig megígérte, hogy egyszer leülünk és 
mesél nekem az örkénytábori posta működéséről.
Fájó szívvel, de meleg szeretettel búcsúzunk Borika nénitől, 
hozzátartozói fogadják részvétünket!

László Nándor leszármazottjai, 
Szalay Vilmos és a Szalay család.

Borika néni „A legszebb emlékműved embertársaid szívében él.”
(Albert Schweitzer)

1987-ben költöztünk Táborfalvára és volt egy ember, akitől 
nagyon sok segítséget kaptunk ügyintézésben, tájékozó-
dásban, ő volt Borika, aki az egykori tanácsházán működő 
egyszemélyes postán dolgozott. 
Megrendülten fogadtuk a szomorú hírt, hogy Borika 2024. 
augusztus 17-én távozott e földi világból.
Boncsarovszky Istvánné - Cziáky Borbála Abaúj megyében, 
Hernádszentandráson született 1941. szeptember 12-én, 
szülei földművesek voltak.  Négy testvére volt – László, 
Emma, Sára és Miklós. A családot még kisgyermekként 
több szomorú veszteség érte: Bátyjukat, Miklóst a II. világ-
háborúban, Édesapjukat néhány évvel később, 1953-ban 
elveszítették. Édesanyjuk nagy odaadással és szeretettel 
egyedül nevelte fel a félárván maradt gyerekeket.
A szülői családok felmenői hosszú időre visszamenően 
reformátusok voltak, Édesapja presbiter volt a helyi egy-
házközségben, családjuk rendszeresen járt szülőfalujuk 
templomába, Borika itt konfirmált. 
Az általános iskolában kiváló tanuló volt, szorgalma miatt 
felfigyelt rá az iskolaigazgató. Az ő javaslatára, Makón a 
Kereskedelmi Technikum Szövetkezeti szakára íratták, ami 
a családtól ugyan nagyon távol volt, de egy kiszámíthatóbb 
jövő érdekében ezt vállalták. Kollégiumban lakott. Az 1956-os 
események során a szovjet csapatok makói bevonulásakor 
a középiskolából és kollégiumból elengedték a diákokat, 
Neki is haza kellett menekülnie kislányként, egyedül a több 
mint 300 kilométerre lévő családjához. Édesanyja ilyen 
távolra már nem engedte vissza, a megkezdett középiskolai 
tanulmányok így megszakadtak, innentől együtt dolgoztak 
a helyi termelőszövetkezetben. 
Később anyai nagynénje - Sárika néni, aki itt, Táborfalván 

a Tábori postát vezette 
- magához vette. Itt kez-
dett el postásként dol-
gozni. Megtetszett neki 
ez a munka és a Posta 
nyújtotta életpálya. A 
napi munka mellett újra 
tanulni kezdett és elvé-
gezte a Postaforgalmi Szakiskolát, 1959-ben kapta meg 
szakmai bizonyítványát. Fiatal pályakezdőként szerte az 
országban a postahivatalokhoz kiküldött helyettesítőként 
dolgozott, majd a későbbiekben a helyi Tábori postán volt 
beosztásban. Néhány év tapasztalatszerzés után átvette a 
falu központjában lévő postahivatal működtetését, ahol 
egészen nyugdíjba vonulásáig dolgozott. Itt nagy szorga-
lommal és odaadással hosszú évtizedeken át Ő maga látta 
el a község postai szolgálatát az akkor még egyszemélyes 
postahivatalban, majd a nyugdíjba vonulása előtti években 
létrehozott összevont postahivatalban már több kollégával 
együtt dolgozott. 
Nagyon szerette és büszke volt a munkájára, amelyet lelki-
ismeretesen és nagy szorgalommal végzett – szerette a kézi 
kapcsolású telefonközpont kezelését, a táviratok, a levél- és 
csomagforgalom, valamint a hírlapok intézését, precízen 
végezte a pénzforgalmi feladatokat. Szerette, hogy mun-
kájában aktív kapcsolatban volt az emberekkel – az akkor 
volt postai kisablakon át folyamatos párbeszédben voltak. 
Odaadó, szorgalmas munkáját a Magyar Posta többször is 
elismerte. 
A táborfalvi évei legelején itt, a Tábori postán dolgozva 
ismerkedett meg férjével, Istvánnal.  1960-ban kötöttek 
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házasságot és 57 éven át éltek együtt boldog és szép házas-
ságukban férje 2017-ben bekövetkezett haláláig. 
Gyermekeik: István és Tivadar, akiket nagy szeretetben 
neveltek fel és megteremtették továbbtanulásuk és bol-
dogulásuk minden szükséges feltételét. 
Két gyermekük után két-két unokájuk született: Péter és 
Laura, valamint Marcell és Lilla. 
A Család felé, mint Édesanya, Nagyi, Testvér, Keresztanya 
összetartó és összefogó szeretetet sugárzott. Mindig nagyon 
büszke volt az unokáira, gyermekeire, családjára. Nagy 
figyelemmel és odaadással követte, támogatta gyermekei, 
unokái és rokonai életét.
Szerette a szép dolgokat, a rendet és a tisztaságot.      
Férjével együtt imádták a kertet. A kerti munkákban nagyon 
aktív volt, nagy szeretettel, gondossággal végezte ezeket a 
teendőket egészen élete utolsó napjáig. 

Igyekezett lépést tar-
tani a kor technikai új-
donságaival is, például 
az okostelefon haszná-
lattal - amiben szere-
tett unokái segítették. 
Nagyon jó viszonyban 
volt a szomszédaival, 
kölcsönösen szerették 
és tisztelték egymást. 
A szülői házban és a 
szülőfalu egyházközsé-
gében kapott hit egész 
életét végigkísérte, ez 
segítette és támogatta 
sorsa nehéz és boldog 
időszakaiban egyaránt. 
Utolsó napjáig rendsze-

resen, naponta olvasta a Bibliát és imádkozott. 
Élete utolsó óráiban is a családjáról gondoskodott, többfogá-
sos ebéddel várta a családot. A nyáron volt különösen meleg 
időszak azonban nagyon próbára tette a szervezetét. Ez ve-
zetett végül 2024. augusztus 17-én a nem várt tragédiához.

Fájó szívvel búcsúzunk Borikától, köszönjük mindazt a jót, 
amit Borika a táborfalvi emberekért tett!
Nyugodjék békében! Emlékét megőrizzük!
 

Borsi Mária
Köszönjük Boncsarovszky Istvánnak, 

hogy a fotókat rendelkezésünkre bocsátotta!

Hálaadó Istentisztelet

A táborfalvi református imaház parkolójának el-
készülte alkalmából ünnepi Istentiszteleten adtak 
hálát a református gyülekezet tagjai 2024. novem-
ber 10-én. 

Köszönjük Nagy Andrásné Polgármester Asszony 
és a Képviselő-testület, valamint a Délpesti Re-
formátus Egyházmegye anyagi támogatását. Kö-
szönjük Csontos Mihály, Dobler Zoltán és Gazsó 
Gábor vállalkozók kiváló munkáját. Köszönjük Tóth 
Levente főgondnok helyettes, presbiter, szervező 
munkáját, valamint minden támogatónknak ezúton 
is köszönjük, hogy segítették a parkoló megvalósulását! 
Megtapasztalhattuk, megélhettük Isten áldását, az össze-
fogás, az együttműködés erejét.

A hálaadó Istentiszteleten köszönthettük Nagy Andrásné 
Polgármester Asszonyt és Gazsó Gábor vállalkozót. 
Soli Deo Gloria!
     

Borsi Mária
 gyülekezeti tag 

Képek:

• A táborfalvi református imaház és új parkolója 
  (Fotó: Borsi Mária)
• Govorkovics-Bartkó Bernadett és Batonai Adél hittanos
   tanulók versmondása az ünnepi Istentiszteleten 
   (Fotó: Tóth Levente)
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Táborfalvai Horgász Egyesület – Beszámoló az idei horgászversenyekről

A Táborfalvai Horgász 
Egyesület számára az 
idei év különleges volt, 
hiszen három sikeres 
amatőr horgászver-
senyt rendeztünk meg, 
melyek mindegyike 

emlékezetes pillanatokkal gazdagította közösségünket. Az 
év első megmérettetése március 24-én zajlott, ahol Feeder 
horgászmódszerrel hódoltak szenvedélyüknek a résztvevők. 
A verseny teltházas volt, és bár az időjárás kegyesen viselke-
dett, a halak kapókedve kevésbé volt aktív. Ennek ellenére 
a jó hangulat és a baráti légkör garantálták a sikeres napot.

I. Szagri László Emlékverseny 
    – Egy új hagyomány kezdete

Az év második versenye különleges jelentőséggel bírt, hi-
szen új fejezetet nyitottunk hagyományainkban. Az eddig 
Gazsó József nevét viselő emlékversenyt az egyesület másik 
alapítójának tiszteletére, I. Szagri László Emlékverseny 
néven rendeztük meg. A rendezvényre kilátogatott a Gazsó 
család is, melyet külön köszönünk nekik. A díjátadásban 
közreműködtek Gazsó Józsefné és Szagri Lászlóné is. Az 
úszós horgászmódszerrel engedélyezett versenyen ismét 
megtapasztalhattuk ennek a kis közösségnek az erejét és 
összetartozását. A versenyen bejelentettük, hogy ettől az 
évtől az egyesületi háziversenyek Szagri László nevét viselik 
majd. Az esemény különlegessége az új vándorkupa. A kupa 

annak a szerencsés és ügyes horgásznak a tulajdonába ke-
rülhet majd, aki háromszor nyeri el. Az eddigi Gazsó Kupa 
ugyan nem talált végleges gazdára. Felajánlottuk a Gazsó 
családnak, de nagylelkűen visszaadták azt egyesületünknek, 
hogy mi őrizzük tovább az emlékét. 
Mindegyik verseny vége családi délutánná alakult, ahol nem-
csak a versenyzők, hanem hozzátartozók és barátok is részt 
vehettek. Nem volt ez másként az októberi Feeder-Picker 
kupán sem. Az étkeztetésről Sponga Ferenc és Dibák Éva 
gondoskodott, akiknek szeretnénk külön köszönetet mon-
dani munkájukért. Hálásak vagyunk Táborfalva Nagyközség 
Önkormányzatának is, mert évről évre a nyílt versenyek 
szervezése támogatásban részesül, lehetőséget biztosítva 
így minden érdeklődő számára. Bár halaink kapókedve nem 
mindig volt a legjobb formában, a versenyek hangulata és 
a közösség összetartása minden várakozást felülmúlt. Kö-
szönjük mindenkinek, aki részt vett, segített vagy hozzájárult 
ahhoz, hogy ezek az események ilyen sikeresek lehessenek.

Táborfalvai Horgász Egyesület Vezetősége
Fotó: Sevecsek Péter és ifj. Szagri László
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Szeptember 12-én a Jókai Mór Közösségi Színtér-
ben került bemutatásra a  Gyóni Géza Irodalmi 
Kör Öröklő fénnyel fénylik című jubileumi anto-
lógiája. Az egyórás műsorban verseket, novellá-
kat, dalokat hallgathattunk meg az Irodalmi Kör 
tagjainak előadásában.
A műsort Hermann Marika, az irodalmi kör meg-
álmodója és alapítója állította össze.

Nagy Andrásné
polgármester

Öröklő fénnyel fénylik

Ebben a nevelési évben is megrendezésre került a Táborfalvi 
Napraforgó Óvoda jótékonysági bálja.
Nagy izgalommal fogtunk bele a szervezésbe. Az előző év 
sikerének köszönhetően nagyon gyorsan összeállt, hogy 
milyen tematikában képzeljük el az idei bálunkat.
Köszönöm a kollégák ötleteit, kreativitását és végül a meg-
valósítás során kitartó és lelkiismeretes munkájukat, hogy 
egy emberként vettek részt az alkotásban.
Egy ilyen esemény megszervezése mindig nagy összefogás 
eredménye és nagy felelősség is  egyben, mivel a célunk az 
volt, hogy egy vidám estén mulatva, jókedvűen segítsük a 
táborfalvi óvodás gyermekeket.
Nagyon sok szülő már az előkészületekben támogatta bá-
lunkat. Volt, aki tombolaajándékot gyűjtött és hozott, volt, 
aki süteményt sütött és volt, aki a terítésben, tálalásban 
segített önzetlenül.
A jó hangulatról, mint sok éve már, most is a Party Band 
zenekar gondoskodott. A finom vacsorát a Szluka Étterem-
nek köszönhettük. A vendégek szórakoztatásában a Katica 
csoportos gyermekek és óvó nénijeik jeleskedtek, majd 
őket követték a Cziffra György Alapfokú Művészeti Iskola 
népzenészei, a Cziffra Banda, akik színvonalas műsorukkal 
teremtettek igazi báli hangulatot. Végül Szerző Zsuzsi és 
Magi Krisztián ismert dalamokkal próbálták megénekeltetni 
a közönséget.
Úgy gondolom, hogy ismét egy jó hangulatú, fergeteges 
bállal sikerült jót tenni az óvodáért és a gyermekekért. 
Ebben nagy szerepe van a vendégseregnek, akik évről, évre 
megtisztelnek minket jelenlétükkel, jó kedvükkel. Köszönet 
érte! Csak remélni tudom, hogy mindannyian, akik velünk 
voltak, jól érezték magukat!

Leírhatatlan érzés és hálás is vagyok érte, amikor azt tapasz-
talom, hogy nagyon sok ember szívesen, önzetlenül segít, 
és ezzel támogatja munkánkat.
Köszönjük szépen!
A bevételből ismét az óvodás gyermekek programjait sze-
retnénk színesíteni, zenés műsorral, bábszínházzal, kirán-
dulással, gyermeknapi  programokkal, ahogy azt az előző 
évben is tettük.
Jót tenni jó, de a jót együtt tenni, talán még jobb.
Legyen így a jövőben is, mert jövőre is dübörög az Óvodabál!

Köszönettel:  
Omelkáné Csernai Andrea                                                                                                   

igazgató
Képek: Krasnyánszki Nikolett

Egy újabb fergeteges Óvodabál
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TökJó Nap

Október 27-én, vasárnap délután megrendeztük az 5. 
TökJó Napunkat. Örömmel tapasztaltuk, hogy évről-évre 
nagyobb az érdeklődés a rendezvény iránt. 40 kifaragott 
tök és 5 tökös sütemény érkezett a meghirdetett ver-
senyekre. A faragott tököket Omelkáné Csernai Andrea 
Óvoda Igazgató Asszony, a süteményeket Antalné Pető 
Mária és Szabóné Vidra Márta zsűrizte. Igen nehéz dolga 
volt mindkét zsűrinek. 
17.00 órakor Joós Tamás énekmondó műsora szóra-
koztatta a gyerekeket. A rendezvény egész ideje alatt 
ingyenes légvár működött. Nagy sikere volt a pillecukor 
sütögetésnek. Napi cukiságként bölcsiseink lámpás 
felvonulást tartottak. 

Tea, forralt bor, zsíros kenyér volt a menü. Szőrös Ágika 
jóvoltából extra szendvicsek és kókusz golyó is került az 
asztalra. Az élelmiszerbank adományaként pedig topjoy, 
jegeskávé, sportcsoki és M&M’s is terítékre került.
Sok ember munkája volt ebben a délutánban. Közmű-
velődési dolgozók, önkormányzati dolgozók, képviselők, 
óvónők, gondozónők, családtagok, barátok, mindenki 
önként, szeretetből jött. Talán ezért is ilyen nagy a siker, 
mert a szeretet működteti az embereket.
Jövőre veletek ugyanitt!

Nagy Andrásné 
polgármester
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Peller Mónika igazgatóhelyettes kolléganőm 
ötletét elképzelve, gondoltunk egy meré-
szet és találtunk megvalósítókat is hozzá. 
Négy lelkes és önzetlen fiatalembernek 
köszönhetően egy igazán szép élményekkel 
teli délelőttöt tölthettünk el óvodásainkkal. 
Traktorokkal tettünk egy kört a községben 
és megnéztük az őszi szántóföldeket, az 
őszi erdőt, a növény- és állatvilágot. Útköz-
ben betértünk Nagy Andrásék tanyájára, 
ahol megfigyelhettük az ott élő állatokat 
és bepillantást nyerhettünk a tanyasi élet 
szépségeibe. 
Szuper nap volt! A gyermekek nagyon jól 
érezték magukat, rácsodálkoztak a szalma-
bálákra, szarvasmarhákra, kecskékre és a 
madárcsicsergéstől hangos erdőre. 
Nagyon hálásak vagyunk, hogy Gazsó Gá-
bor, ifj. Nagy András, Németh Imi és Pető 
István ötletünk megvalósításában segítet-
tek, sőt, mikor megkerestük őket, utána 
időt nem sajnálva padokat készítettek a 
pótkocsikra, létrát, hogy könnyebben le- és 
felszállhassanak a gyerekek. 

Ifj. Nagy András ötletesen szalmabálákat 
rakott fel és azon ültek a gyerekek. 
Megtervezték az útvonalat, hogy minél szí-
nesebb legyen látnivalóban. Megálló is volt, 
ahol pihentünk, ettünk, ittunk, mezőn futot-
tunk, vadnyulat láttunk, erdőben sétáltunk.
Köszönjük a segítségüket eme csodás nap 
létrejöttéhez. Visszatérve az óvodába, azon-
nal felajánlották, hogy bármikor szívesen 
segítenek hasonló gondolat megvalósítá-
sában.

Jó volt látni, hogy az óvoda apraja, nagyja 
milyen boldogan vett részt a programban! 
Köszönjük szépen, hogy ezt a napot meg 
tudtuk valósítani és egy új élménnyel gaz-
dagíthattuk „Ősz szele zümmög” négy hetes 
őszi projektünket.

Köszönjük szépen Gazsó Gábornak, ifj. Nagy 
Andrásnak, Német Imrének és
Pető Istvánnak ezt a szép délelőttöt!

Omelkáné Csernai Andrea
  igazgató

Fotók: Omelkáné Csernai Andrea

Traktoros kirándulás 
az óvodásokkal
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Novemberi osztálytalálkozó
2024. november 15-én a Csurgay Franciska Általános 
Iskolában ünnepelte 35 éves osztálytalálkozóját az 
1989-ben végzett 8.b osztály. A délután jó hangulatban 
telt. Reméljük, sok ilyen emlékezésben lesz részük.
(A fotót Jónásné Kis Mária bocsátotta rendelkezé-
sünkre.)

Szöllősi Aranka
intézményvezető helyettes

Márton-napi jótékonysági vásár az iskolában

„A gyerek az az ember, akinek nincsenek ellenségei, 
csak barátai vannak, aki eredendően jó és intelligens. 
Tárva-nyitva áll a szíve előttünk, és csupán két dolgot 
kér tőlünk: gyökereket és szárnyakat.”

 D. Tóth Kriszta

Sokszor elgondolkodtam már az iskolába belépve, hogy 
mi a feladatunk nekünk, felnőtteknek. Amikor meglátok 
egy mosolygós arcot az ajtóban, mindig úgy érzem, 
azok a nehézségek, amik kavarognak bennünk, azok 
elsimulnak. Ezért is gondoltuk ki iskolánkban, hogy olyan 
helyet kell adnunk Táborfalvának, amely összehozza és 
mosolyra indítja a körülötte élőket.
Amikor a vásár meghívóját személyesen átadtam, ren-
geteg szeretetre találtam. Az utcában élők, a civil szer-
vezetek, a családok és ismerősök örömmel kérdezték, 
hogy „Megint az a jó kis vásár?”
Nagyon örülök, hogy ez a segíteni akarás egyre inkább 
jellemző az iskolánkba lépőkre. Fontosnak tartottuk, 
hogy egy közös célt indítsunk el minden évben a gye-
rekek segítésére, az iskola szebbítésére. Szerencsésnek 
tartom magam, hogy olyan emberek támogatására 
számíthattam, akik első szóra önzetlenül adták mun-
kájukat, kreativitásukat, szeretetüket.

Már korán reggel indult a főzőcsapat Mankovics Mihály 
(felesége Hajni és Szabó Ödi) vezetésével. Érkezett hoz-
zánk Pap Feri bácsi, Janik Zoli (Csőr) és lelkes csapata 
(kis Zsuzsika, Eliza). A többi üst mellett is finomságok 
készültek Máté Attila, Szőrös László, Tóth Péter segéd-
letével. Amikor elérkezett a déli tizenkét óra, készen 
álltak az állomások is: íjászok (Nagy József és Bence), 
lovasok (Mód Gergőék, Arláth István), a körhintások 

(Mihályi Sándor és csapata, 
Féder Edináék), a traktoros 
állomás (Gazsó Gábor) és a 
kamionos fuvarosok (Mráz 
Dávidék), az ugrálóváro-
sok (Steingruber Csilláék). 
A könyvtárban Borsi Mari-
ka és Taskó Kata várta az 
érdeklődőket egy játékra. 
A lángos kisütését Antalné 
Marika lelkes csapata se-
gítette. A büfében Szívós 

(2024.11.08.)
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Mariann és Szlamáné Szilvi kínálta a finom portékáit. 
Kézműveseink (Rajszkyné Dancsó Gabika, Kufár Zsófia, 
Némethné Kati néni, Tóthné Erika néni) az aulában várták 
az érdeklődőket a kikapcsolódásra.
Természetesen, bent, az osztálystandokon is gyönyörű, 
kreatív termékek voltak jelen. Sajnos, itt nem tudok min-
denkit külön-külön megnevezni, mert folyamatosan bővült 
a kínálat. Rengeteg szebbnél szebb termék volt jelen, 
melyet szülők, nagyszülők, lelkes gyerekek készítettek és 
árultak. De volt még hajfonásunk, libakészítésünk, szeren-
csekuckónk, ahol kollégáim várták a szépülni, kikapcsolódni 
vágyókat. Nagy várakozás volt a szabadulószobánk előtt 
is, sok család kíváncsi volt erre az állomásra is.
A jó hangulat sem maradhatott el, Anka Péter „bandája” 
húzta a talpalávalót lelkes csapatával.
Rengetegen megtiszteltek jelenlétükkel és támogatásuk-

kal ezen a napon. Számomra nagy öröm volt ezekkel az 
emberekkel lenni ezen a délutánon. Sok mosolyt, jó érzést 
láttam gyerek és felnőtt arcán egyaránt. Mindenkinek az 
volt a véleménye, hogy jó együtt lenni és ez egy remek hely.

Szeretném még egyszer megköszönni minden kollégám 
nevében az önzetlen segítségnyújtást. A befolyt összeget 
ebben az évben is hasznosan fogjuk elkölteni. 
Remélem, mindenkinek, aki megtisztelte a Csurgay Fran-
ciska Általános Iskolát ebben a pár órában, örömet tud-
tunk okozni és jövőre is kíváncsiak lesznek ránk.
Legyen továbbra is ez a mottónk: Gyerekekkel lenni jó! 
Gyerekekért tenni jó!

Szöllősi Aranka
 intézményvezető helyettes

Fotók: Sponga Tamás, Taskó Kata
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Pályaorientációs témanap a Csurgayban

2024. október 18-án a Csurgay Franciska Általános Iskolában 
ismét megrendezésre került az éves pályaorientációs témanap. 
A program célja, hogy a diákok betekintést nyerjenek különböző 
mesterségek világába, megismerkedjenek azok szépségeivel 
és nehézségeivel.
Köszönjük szépen mindazoknak, akik ezen a napon idejüket, 

eszközeiket, figyelmüket, szaktudásukat a gyermekeknek szen-
telték és ezzel hozzájárultak a program sikeréhez.

 A pedagógusok és a diákok
Köszönjük a fotókat az általános iskola pedagógusainak!
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A MAGYAR DIÁKSPORT NAPJA 2024 

2024. szeptember 27-én került megrendezésre a 
Magyar Diáksport Napja iskolánkban. A napot az év-
számnak megfelelően 2024 méter futással kezdtük, 
majd irányítottan, osztályonként haladtak állomásról 
állomásra a gyerekek és az életkoruknak megfelelő 
sportágakat próbálhattak ki. Új sportokat is bevontunk a 
lehetőségek tárházába, mint a flag football, a woodball, 
petanque, teqball, teqvoly, sakk és a tchoukball, ezzel 
is esélyt teremtve arra, ha valaki nem a hagyományos 
sportágakat keresi, és valami újat szeretne kipróbálni. 
Ezt követően udvari népi játékokat próbálhattak ki az 
alsós tanulók, a felsősök pedig egy Ki vagyok én? játék 
keretében ismerhették meg az olimpiai sportolókat és 
tevékenységüket. A gyermeki visszajelzések nagyon po-
zitívak voltak, aminek természetesen nagyon örültünk. 
A nap végén minden tanuló dobozos almalevet és gyü-
mölcsös müzliszeletet kapott, valamint minden osztály 
egy tálca gyümölcsöt, zöldséget, ezzel az egészséges 
táplálkozásra is szerettük volna felhívni a figyelmet.
A futóverseny helyezettjei:

Felső tagozat:
1. Hajnal Kevin
2. Barta Bálint
3. Csuka Ferenc Dominik
4. Tompa Roland
5. Barta Vivien
6. Ludányi Gábor
7. Homoki Attila
8. Deák Larissza
9. Juhász Botond
10. Godó Anna

Alsó tagozat:
1. Pétervári Csaba
2. Papp Norina
3. Boros Dorina
4. Árva Zoé
5. Szász Edvin
6. Patus Dávid
7. Máté Zalán
8. Dudás Márton
9. Boros Gergő
10. Doricsák Viktória

Konczig Kitti
testnevelő

Fotók: Kis Anna
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Csurgay Tchoukball Fesztivál

ELSŐ TCHOUKBALL MECCSÜNK, 
AHOL CSAPATTÁ ÉRTÜNK

Eljött végre a nap, amit nagyon vártunk, csillogó sze-
mekkel vágtunk neki a nehéz, de mégis örömteli első 
megpróbáltatásunknak. 
Nagyon jó kis csapatunk van, örömmel vagyunk együtt, 
jól érezzük magunkat az edzéseken és lelkesen vetjük 
bele magunkat a munkába, hogy végül pályára állhas-
sunk. Tulajdonképpen október eleje óta vagyunk egy 
csapat, de hiszünk abban, hogy sokra vagyunk még hiva-
tottak. Nem számítottunk dobogós helyezésre, ugyanis 
olyan csapatok ellen játszottunk, akik több éve együtt 
vannak. Az edzőnk nagyon büszke ránk, hogy megtet-
tünk mindent és a maximumot hoztuk ki magunkból. 
Az első meccs szoros volt, de megnyertük, ám sajnos, 
azt ezt követő csapatok erősebbek voltak nálunk. Nem 
voltunk elkeseredve az eredményünktől, érdeklődve 
figyeltük a többi csapatot, csendben tanultunk tőlük.
Szomorú, hogy sokan lebetegedtek a kisebbek közül, így 
a 12 évesek a mi csapatunkból még velük is játszottak. 
Nem volt fárasztó, hiszen aki 2 csapattal játszott, a végén 
2 érmet kapott. Ketten közülünk meccset is vezettek. Ez 
volt az első olyan alkalom, ahol bírónak kellett állnunk, 
amit a kezdeti túlizgulás után már egész jól csináltunk.
Ha a kabala libánk nem lett volna végig velünk, biztosan 
nem sikerül ilyen jól a napunk, amit végül a 4. helyen 
zártunk. Köszönjük neki és minden diáktársunknak, akik 
eljöttek és szurkoltak nekünk. Köszönjük Kitti néninek 
a felkészítést és a türelmet, reméljük, jövőre ismét 
rendezhetünk egy fordulót!

 Barta Vivien, Krasnyánszki Lili
Lehóczki Tamás, Galambos András

CSAPATAINK:

M10 korcsoport Táborfalvai Csillag Csapat – 3. hely
Árva Zoé, Béni Adél, Gazsó Anna, Krasnyánszki Natasa, 
Vén Lívia, Juhász Csenge

Táborfalvai Ninják – 2. hely
Árva Zoé, Dágány Dominik, Paskó Levente, Hornacsek 
László, Musa Martin, Juhász Botond, Dalmay Dávid
M12 korcsoport Táborfalvai Tigrisek – 4. hely
Vén Barbara, Krasnyánszki Lili, Gazsik Boglárka, Meskó 
Ivett, Juhász Botond, Dalmay Dávid,   
  
M14 korcsoport Táborfalvai Libák – 4. hely  
Meskó Ivett, Barta Vivien, Krasnyánszki Lili, Gazsik Bog-
lárka, Lehóczki Tamás, Galambos András, Deák Máté, 
Hajnal Kevin

Hatalmas hála és köszönet azoknak, akik nélkül ez a 
nap nem valósulhatott volna meg:
Farkas Hanna, Godó Anna, Derecskey Jázmin, Gazsó 
Veronika, Antal András, Molnár Bálint, Homoki Attila, 
Kukucska Pál, Páll Csaba, Jarábik Áron, Gurkaj Kevin
Szöllősi Aranka, Timár Violetta, Kisné Szűcs Eszter, 
Szőke Brigitta, Túri Xénia, Fehér Klára, Hermán Attila 
és végül, de nem utolsósorban köszönjük a takarító 
nénik támogató és segítő munkáját!

Konczig Kitti
testnevelő

Fotók: Túri Xénia

Országos versenysorozat II. forduló
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ANYAKÖNYVI HÍREK
2024. április 1-jétől november 28-ig

ÚJSZÜLÖTTEK
Iványi Doroti (2024. március 27.)
Szülők: Iványi Brigitta és Iványi Sándor
Deák Bianka
Szülők: Deák-Király Nóra és Deák Ferenc
Gubcsók Angéla
Szülők: Gubcsók Anita és Gubcsók Tamás
Havadi Edmond
Szülők: Havadiné Zeffer Beáta és Havadi Edmond
Nagy Norbert Dániel
Szülők: Nyitrai-Nagy Rozália és Nagy Norbert
Sándor Natasa Beáta
Szülők: Sándorné Kántor Panna és Sándor Ferenc Richárd
Árvai-Maginecz Emma
Szülők: Dr. Árvai-Maginecz Gabriella és Árvai-Maginecz János
Budaházi Milán
Szülők: Szuhányi Zsuzsanna és Budaházi Miklós
Demeter Blanka
Szülők: Demeterné Tálosi Katalin és Demeter Alex
Jordanics Abigél Nina
Szülők: Jordanicsné Ács Barbara és Jordanics Márió István
Mócza Dániel
Szülők: Gazdag Nikolett és Mócza Dániel
Szabó Boglárka
Szülők: Szabó Boglárka és Szabó Szilárd
Turai Zsigmond Ádám
Szülők: Turainé Molek Éva Anita és Turai Zsigmond
Cordis Nina Viktória
Szülők: Cordisné Bánfi Nikoletta és Cordis Claudiu Christofer
Kiss Nadin Tifani
Szülők: Kiss Józsefné Farkas Marianna és Kiss József
Kovács Ádám Zsombor
Szülők: Kovács-Pintér Mária és Kovács Ádám Imre
Volecz Janka
Szülők: Bravik Erika Zsuzsanna és Volecz Róbert Zoltán
Csatári Laura
Szülők: Csatári-Ábrók Judit és Csatári Csaba
Soós Lívia
Szülők: Sinka Nikolett Mária és Soós István
Márkus Emina
Szülők: Márkus Zsanett és Márkus Dominik
Csorvási Flóra
Szülők: Csorvási Szilvia és Csorvási Dávid
Halász Gergő László
Szülők: Halász Gabriella Ivett és Majoros Lajos Norbert
Horváth Nazira Linett
Szülők: Horváth Györgyi és Sáfrány Olivér Ferenc
Szabó Léna Petra
Szülők: Szabó Teodora Elena és Szabó Csaba István

A gyermekeknek és szüleiknek jó egészséget kívánunk!

HÁZASSÁGOT KÖTÖTTEK
Havadi Edmond és Zeffer Beáta 
2024.07.19.
Székely László és Antal Ilona 
2024.07.05.
Molnár Zsolt és Ablonczy Fanni 
2024.08.17.
Csiszár József és Matyók Márta Éva 
2024.08.03.
Édes Péter és Matics Bettina 
2024.08.03.
Máté András Miksa és Fehérvári Angelika 
2024.08.31.
Brösztl Imre és Péter Hajnalka 
2024.08.02.
Filep Roland és Nemes Napsugár Jázmin 
2024.11.18.

Sok boldogságot kívánunk!

ELHUNYT SZEMÉLYEK   ÉLT
Kiss Ernő Antalné szül. Kurucz Teréz   87 évet
Féder Terézia    85 évet                                                                                                                                             
Meskó Imre   45 évet
Berényi József   54 évet
Horváthné Kravecz Borbála szül. Kravecz Borbála   80 évet
Flórián Rozália    64 évet
Kucsera Pálné szül. Jobbágy Ilona     89 évet
Szabó Györgyné szül. Halupka Mária    86 évet                                                            
Steingruber Márton Albertné szül.Horváth Mária   71 évet
Dormány Mihályné szül. Bakos Éva   72 évet
Gazsó Pálné szül.Kucsera Erzsébet Rozália     82 évet
Gyenes Imre   74 évet
Vásáreczki Pálné szül. Sterbek Emilia Lídia    88 évet
Vásáreczki Mihály   76 évet                                                                                   
Nagy Lászlóné szül. Jóri Terézia   83 évet
Batuska Miklós   80 évet
Mészáros Lajosné szül. Klecli Mária   84 évet
Lagzi-Kovács Szabolcs    51 évet
Dibák András   64 évet
Berki Pál Mihályné szül. Zsigó Terézia   88 évet
Csákó Andrásné szül. Szabó Mária    88 évet
Némedi József    82 évet
Boncsarovszki Istvánné szül.Cziáky Borbála   82 évet
Dr.Nagy Mária Magdolna   79 évet
Bolya Sándorné szül. Sebestyén Mária    82 évet
Vizer Jánosné szül. Berkes Mária   88 évet
Szabó Istvánné szül. Gazdag Margit   83 évet
Gazsó Mihály     84 évet

Osztozunk a családok gyászában!
Nádró-Gábor Nikolett 

anyakönyvvezető
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Sajtóközlemény 

Befejeződött a kerékpárút építése Hernádon 

2024/11/18 

 

Hernád Nagyközség Önkormányzata 2022-ben 290.382.511 Ft támogatást nyert el a „Hernádi 
iparterület elérhetőségének javítása kerékpárút létesítéssel” elnevezésű, TOP_PLUSZ-1.2.1-21-PT1-
2022-00060 azonosítószámú pályázatával. A projekt keretében a település központja és a falu 
ipartelepe között új kerékpárút jött létre a biztonságos közlekedési feltételek biztosítása érdekében. 

A közbeszerzési eljárás során kiválasztott kivitelezővel, a „TRANS-IT 2002” Fuvarozó és Szolgáltató 
Kft-vel 2024. május 3-án kötött szerződést Hernád Nagyközség Önkormányzata. 2024. május 23-án 
megkezdődtek a kivitelezési munkák.  

A létesített kerékpárút 1,7 km hosszú, nyomvonala mellett sok vállalkozás működik, így az ott dolgozók 
biztonságos körülmények között közlekedhetnek a munkahelyükre. A belterületi részen a kerékpárút 
mellett járda is helyet kap a gyalogos közlekedés biztonságának javítása érdekében. A kerékpárút egy 
alkalommal keresztezi a közutat. Az átvezetést biztonságosan, a megfelelő jelölések és világítás 
kiépítésével biztosították. A projektnek hangsúlyos része a vízelvezető árkok kialakítása is. 
A létesített kerékpárút mellett 30 db fát helyezett el a kivitelező. Ezek őshonos növények. A pályázat 
benyújtásakor eltervezett napelemes lámpasort a beruházó végül nem építtette ki, mert a belterületi 
szakaszon működik a közvilágítás, a külterületi szakaszon pedig a közúti kereszteződésben a megfelelő 
megvilágítást elektromos hálózatba kötött lámpákkal volt célszerű megvilágítani. 2 db napelemes 
lámpát állítottak fel a kerékpárút kivezető szakaszára. A kerékpárúton a tervezetten kívül 17 db terelő 
oszlopot állítottak fel, amely biztosítja, hogy gépjárművek ne hajthassanak fel az elkészült 
létesítményre. 
A létrejött kerékpárút esztétikus kivitelezése nagyban hozzájárul a Hernádra bevezető út 
látványvilágához. Az elkészült kerékpárutat 2024. november 26-án 14.30 órakor adják át a forgalomnak. 

A projektről bővebb információt a https://www.hernad.hu/szechenyi-terv-plusz-hernadi-iparterulet-
elerhetosegenek-javitasa-kerekparut-letesitessel/oldalon olvashatnak. 
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Környéki Nyugdíjas Találkozó

2024.10.12-én a Kéknefelejcs Nyugdíjas Klub és a 
Nyugdíjasok Szociális Fórumának összefogása által 
megrendezésre került a Táborfalvi Művelődési Házban 
a legelső Környéki Nyugdíjas Találkozó.

Fő szervezője voltam az eseménynek, de azt el kell, 
hogy mondjam, hogy a falu és Nyugdíjasok Szociális 
Fórumának elnök asszonya, Krajlich Klára segítsége 
nélkül ez nem jöhetett volna létre. A falu vállalkozói 
és képviselői megint megmutatták számomra, hogy 
érdemes rendezvényeket szervezni, mert az arra ér-
demes megmozdulásokat támogatni fogják. Számít-
hattam a Levendula Virág és Ajándék támogatására a 
díszítésben, valamint a tombolaajándékok számának 
növelésében is. Halupka Miklós, a Béni Virágkerté-
szet, az Aprajafalva, a Szívós bolt és a Jung ABC is a 
támogatók körét növelték.  Ezúton is köszönöm nekik.
Köszönöm Nagy Andrásné Polgármester Asszonynak a 
rengeteg tombola felajánlást, valamint a Polgármesteri 
Hivataltól kapott frissítőt és a rendezvény helyszíne-
ként a művelődési házat, a kecskeméti Mátyás Király 
Citerazenekarnak a remek műsort és a Lajosmizsei 
Farm FSE által adott kutyás bemutatót. 

Az eseményre közel 200 fő volt hivatalos. Részt vett 
a Hernádi Nyugdíjas Klub, a Dunavarsányi Őszirózsa 
Nyugdíjas Klub, az Örkényi Napsugár Nyugdíjas Klub, a 
Budapesti Hajló Tánccsoport Klub, a Dabasi Nyugdíjas 
Klub, a Platthy József Bajtársi Egyesület tagjai és a 
Kéknefelejcs Nyugdíjas Klub tagjai is.

A finom ebédet Mészáros Szabolcs és Lutz László főz-
ték. Ezúton köszönöm nekik is a munkájukat. Külön 
köszönet jár segítőimnek, akik a nap teljes folyamán 
figyelemmel kísérték a vendégek kívánságait és ki-
szolgálták őket, valamint a háttérben dolgozó nők 
fáradhatatlan munkájáért hatalmas elismerés jár!   
A hangulatfelelős Hajducsek László volt, aki a műsorok 
és az ebéd után zenéjével táncra invitálta a vendégeket. 

Összességében egy nagyon jól sikerült napot zár-
hattunk sok elégedett vendéggel. Remélem, hogy 
hagyományt tudunk teremteni és minden évben meg-
szervezésre kerül majd a rendezvény, amellyel nyitni 
tudunk más közösségek felé és megmutathatjuk nekik 
falunk szeretetét és szépségét. 

Köszönettel,

Lutz Lászlóné
a Kéknefelejcs Nyugdíjas Klub elnöke

Fotók: Juhász Gábor
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A Kéknefelejcs Nyugdíjas Klub évzáró rendezvénye

2024.11.23-án megrendezésre 
került a Kéknefelejcs Nyugdí-
jas Klub évzáró ünnepsége.  
A klub vendégül látta a Platthy 
József Bajtársi Egyesület és a 
Nosztalgia Klub tagjait. Meg-
hívásunknak szívesen tettek 
eleget Borsi Mária, Ordasi Gá-
bor és Nagy Bence képviselők 
is. Mára már jó barátomnak és 
nagy segítőmnek mondhatom 
Krajlich Klárát, a Nyugdíjasok Szociális Fóruma elnökét, 
aki meghívásunkat megint nagy örömmel fogadta.
Nosztalgikus és felejthetetlen műsorban volt részünk 
Kása József énekestől, aki gyerekkora óta énekel és 
még az üzleti életet is feladta az éneklésért cserébe. 
Remek műsort láthattunk a Dunaharaszti Napfény 
Tánccsoport és Hagyományőrző Egyesület előadá-
sában, akik a tehetségüket már számtalan fórumon 
bizonyították a közönségnek. A kitűnő műsorok után 

finom ebédet tálaltunk a vendégeknek. 
A menü húsleves és sertéspörkölt volt. 
Az ebédet Lutz László főzte, ezúton is 
köszönöm neki. 

A jó hangulatért Hajducsek László felelt, 
aki már többször bebizonyította társa-
ságunknak, hogy táncra tudja perdíteni 
minden vendégünket. Most a még jobb 
hangulatért zenésztársa, Pekker Gábor 
is vele tartott. Köszönjük nekik!

Szokásunkhoz híven ezúttal is tombolahúzással fokoz-
tuk a jó kedvet. A színvonalas tombolaajándékokat 
ezúton is köszönjük a felajánlóknak!

  Lutz Lászlóné
Kéknefelejcs Nyugdíjas Klub elnöke

Fotók: Borsi Mária
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Könyvtári hírek

Kedves Olvasók és Felhasználók!

Novemberben új könyvek érkeztek a könyvtárba, me-
lyek már elérhetőek a polcokon.
Új könyveinkhez kedvcsináló az alábbi elérhetősége-
ken található:
honlap: www.taborfalva-konyvtar.hu 
facebook: Táborfalva Nagyközségi és Iskolai Könyvtára

Remélem, MINDENKI talál kedvére valót!

2024 decemberében az alábbiak szerint 
várjuk Önöket a könyvtárban:

hétfő  10:00-18:00 (nyilvános könyvtári nap)
kedd  12:00-16:00 (iskolai könyvtári nap)
szerda  ZÁRVA 
csütörtök  10:00-18:00 (nyilvános könyvtári nap)
péntek  12:00-16:00 (iskolai könyvtári nap)

A könyvtári munka és a szolgáltatások megfelelő szín-
vonalú biztosítása érdekében kérem a fenti nyitvatar-
tási rend megtartását az alábbiak figyelembe vételével:
iskolai könyvtári napokon csak az iskola tanulói, pe-
dagógusai, dolgozói látogathatják a könyvtárat >> 
bejárat a csarnok felől;
nyilvános könyvtári napokon a lakosság látogathatja 
a könyvtárat >> bejárat az Árpád utca felől.
A fenti nyitvatartási rend a tanév időszakára vonatkozik, 
tanítási szünetben a teljes nyitvatartási időben várjuk 
Olvasóinkat, bejárat az Árpád utca felől.
(A betegség, szabadság vagy egyéb akadályozó té-
nyezők miatti változásokról elsősorban a könyvtár 
honlapján és facebook oldalán tudnak tájékozódni.)

2024. december 20-tól 2025. január 5-ig a könyvtár 
ZÁRVA tart.
Január 6-tól szeretettel várok minden kedves olvasót!
Ezúton szeretném kérni, akinél lejárt a könyvköl-
csönzési idő, hozza vissza, illetve hosszabbítsa meg 
kölcsönzését!
 Taskó Kata
 könyvtáros

TÖBB MINT BIZTOSÍTÓ
Mi a szolgáltatást
házhoz visszük

- életbiztostás (kiegészítőkkel)
- időskori biztosítás
- nyudíjbiztosítás (20% állami támogatással)
- lakásbiztosítás (40% kedvezmény az éves díjból)
- baleset biztosítás
- betegség biztosítás
- kárrendezés

Ügyeinek intézését bízza rám!
Módné Csaba Magdolna

2381 Táborfalva, Zrínyi u. 48.
0630-213-4408 ▪ 0630-450-7911 ▪ 0629-382-915

GYÓNI TEMETKEZÉS
TISZTELT TÁBORFALVIAK!

A Gyóni Temetkezési Kirendeltség Táborfalva, 
Dobó Katica utca 2/a szám alatt működik.

Új szolgáltatásunk, hogy a sírásást, hantolást 
és a koszorúk elhelyezését is mi végezzük el a temetőn belül.

Várjuk ügyfeleinket!
Tel.: 06 70 2074964

Kiss Mária
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Látogatás a Magyar Nemzeti Múzeumban

November 30-án részt vettünk a 
Magyar Nemzeti Múzeum prog-
ramján, a TOP 10 – MNM Koktél 
tárlatvezetésen, amely egy óra 
alatt mutatta be a gyűjtemény 
tíz legkiemelkedőbb darabját 
A tárlatvezető kiválóan vezette 
végig a csoportot és élmény-
dús történeteivel tette még 
emlékezetesebbé a látogatást. 
A program során a történelem 
megelevenedett a szemünk előtt 
és lehetőségünk nyílt mélyebb 
betekintést nyerni a magyar 
kultúra ikonikus darabjaiba. A 
program kiváló lehetőség volt 
arra, hogy mindenki felfedezze 
a múzeum gazdag gyűjteményét 
egy új, izgalmas szemszögből. A 
program Magyarország kormá-
nya támogatásával valósult meg. 

Nagy Bence 
művelődésszervező 

Jogsegély pszichiátriai jogsértések esetén

Olyan károsultaknak működtet jogsegélyszolgálatot 
az Állampolgári Bizottság az Emberi Jogokért Alapítvány, 
akik egy pszichiátriai kórházban, intézetben szenvedtek 
sérelmet: egészségkárosodást, megaláztatást, igazságta-
lan kényszerkezeléseket vagy akár egy szeretett családtag 
elvesztését.

Az elmúlt 30 év során az alapítványt több ezren keresték 
fel ilyen panaszokkal, így szinte nincs olyan pszichiátriai 
jogsértési eset, amelyben ne tudnák, mi a teendő. Jog-
sértés esetén kivizsgálásokat indítanak, és eljárnak a 
megfelelő hatóságoknál.
Aki szükségtelenül elvégzett pszichiátriai kezelések mi-
att elveszti egy szerettét, gyakran magára marad a gyás-
szal és a veszteséggel, pedig felelősségre vonással elejét 
vehetjük, hogy másokkal is megtörténhessenek hasonló 
esetek. A pszichiátriákon átélt traumák, lekötözések, kény-
szerkezelések szintén életre szóló megrázkódtatást okoz-
hatnak, mely esetekben sokszor ugyanígy kiharcolható 
az igazságszolgáltatás. A jogvédőknek számtalan esetben 
sikerült már elérniük, hogy az elkövetőt elmarasztalják, 
illetve hogy a károsult kártérítést kapjon.

Az alapítvány egy nemzetközi emberi jogi szervezet, az Ál-
lampolgári Bizottság az Emberi Jogokért (CCHR) hazai 
csoportjaként működik. Magyarországon is sok még a 
teendő, hiszen hazánkban is használnak még elektrosok-
kot, szállítanak kényszerrel a pszichiátriára embereket – a 
megalázó bánásmóddal, az emberi jogok elhanyagolásával 
kapcsolatban az Alapvető Jogok Biztosa (Ombudsman) is 
számos alkalommal felemelte már a szavát a hazai pszichi-
átriák kapcsán. Mindezek még ma is rendszeresen sértik 
a pszichiátriai kezeltek emberi jogait, ezért nagy szükség 
van egy olyan jogsegélyszolgálatra, amely kifejezetten az 
ilyen sérelmek esetén nyújt segítséget.

Ha Ön vagy barátja, családtagja sérelmet szenvedett a 
pszichiátrián, kérje az alapítvány segítségét!

Állampolgári Bizottság az Emberi Jogokért 
Alapítvány

+36-1/342-6355, +36-70/330-5384 
(minden hétköznap 9.30–17 óráig)

panasz@cchr.hu info@cchr.hu
www.emberijogok.hu
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ADVENT ELSŐ VASÁRNAPJA 
A hit gyertája

A Magyarok Nagyasszonya Római Katolikus Templomban december 1-jén, Advent első vasárnapján 
Csonka Dóra, Nagy Róbert és Puskás Dániel, a Békéscsabai Jókai Színház művészeinek felemelő, 
színvonalas előadásának lehettünk részesei. 
Az előadás megkezdése előtt Gazsó Attila alpolgármester úr köszöntötte az ünnepi alkalom részt-
vevőit, majd Nagy Bence önkormányzati képviselő, művelődésszervező köszöntötte a művészeket. 
A műsort követően Luteránus Péter plébános úr gondolatait hallottuk az adventi ünnep idejéről, 
majd Gazsó Attila alpolgármester úrral meggyújtották az adventi koszorú első gyertyáját.
A koncert és a gyertyagyújtás után a katolikus hívek szeretetvendégsége várta a jelenlévőket. 
Szép hagyománnyá vált Táborfalván az adventi gyertyagyújtás, amely lehetőség a találkozásra, a 
beszélgetésre, az ünnepi készülődésre.                                                               
Hálás köszönet mindenkinek, aki valamilyen formában hozzájárult az ünnepi alkalom létrejöttéhez!
        

Borsi Mária
(Fotó: Borsi Mária)
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